
ACTA
DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE DE

L’AJUNTAMENT DE TARADELL
REALITZADA EL DIA 5 DE JULIOL DE 2007

Número de sessió: P/10/2007
En el municipi de Taradell, en el Saló d’Actes de la Casa de la Vila, el dia 5 de

juliol de 2007, es reuneix a dos quarts i cinc minuts de deu del vespre el Ple de
l’Ajuntament de Taradell, sota la presidència de l’Alcalde, il·lustre senyor Lluís
Verdaguer i Vivet, del grup polític municipal de Convergència i Unió (CiU), amb
assistència dels Regidors següents: senyora Imma Codony i Soler, senyora Rosa
Papell i Coma, senyor Joan Casassas i Martí, senyora Montserrat Casals i Saborit,
senyor Joan Bruy i Riera i senyor Ramon Sayós i Serra, del grup polític municipal de
CiU, i senyor Antoni Casassas i Jordà, senyor Jordi Freixas i Codina, senyora Rosa
Morales i Sánchez, senyor Lluís Rodríguez i Rufart i senyora Carme Coll i Madriguera,
del grup polític municipal d’Esquerra Republicana de Catalunya (ERC), a l’objecte de
realitzar sessió ordinària en primera convocatòria. El Regidor senyor Albert Ledesma i
Castelltort, del grup polític municipal de CiU, justifica la seva inassistència.

Assisteix el Secretari-Interventor titular de la Corporació senyor Lleonard Ferrer i
Bird.

Donat que existeix el quòrum legal de membres assistents perquè pugui
començar la sessió, és oberta per la presidència.

Seguidament, el senyor Verdaguer pren la paraula per fer un reconeixement a
l’Alcalde i als Regidors sortints, donant-los les gràcies per la tasca feta i com a
recordatori els lliura un petit detall, un bastó de muntanyenc, pel seu simbolisme, a
l’Alcalde sortint senyor Josep Munmany i Vila, i la insígnia de la corporació als Regidors
sortints senyor Josep Maria Sans i Marimon, senyora Angelina Puigblanqué i Bayer,
senyor Amadeu Segalés i Carrera, senyor Jeroni Vinyet i Benito i senyor Francesc Xavier
Albert i Sabatés, cosa que tots ells agraeixen.

El senyor Casassas manifesta que el seu grup ja va agrair la tasca feta als seus
Regidors sortints i recorda que fa quatre anys, al començament de l’última legislatura,
algú li va comentar que no entenia com els Regidors estiguessin a l’Ajuntament a canvi
de res, que era una tasca encomiable.

A.- DICTÀMENS

1.- APROVAR L’ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR

PART EXPOSITIVA:
Atès que l’Alcalde senyor Verdaguer pregunta als Regidors assistents a la

present sessió si tenen que formular alguna observació a l’esborrany de l’acta de la
sessió anterior realitzada el dia 21 de juny de 2007, número de sessió P/09/2007
EXTRA, segons estableix l’article 91.1 del RD 2568/1986, de 28 de novembre, pel qual
s’aprova el Reglament d’organització, funcionament i règim jurídic de les entitats locals



(ROF).
Atès que els Regidors assistents no efectuen cap observació, es considera

adoptada la següent proposta de dictamen:
PART DISPOSITIVA:

Únic.- Aprovar l’esborrany de l’acta de la sessió del Ple de l’Ajuntament de
Taradell realitzada el dia 21 de juny de 2007, número de sessió P/09/2007 EXTRA.
VOTACIÓ ORDINÀRIA:

S’aprova per unanimitat amb el resultat següent: vots a favor, dotze (12), del grup
de CiU i del grup d’ERC; vots en contra, cap (0); abstencions, cap (0); sent dotze (12) el
nombre de membres presents a la sessió i tretze (13) el nombre de membres legals i
de fet de la corporació, el que suposa el vot favorable de la majoria simple, absoluta i
dels 2/3, complint-se el quòrum exigit per la llei.

2.- APROVAR NOMENAMENTS DE REPRESENTANTS DE LA
CORPORACIÓ A ÒRGANS COL·LEGIATS

PART EXPOSITIVA:
Atès que l’article 38.c) del Reglament d’Organització, Funcionament i Règim

Jurídic de les Entitats Locals, aprovat pel RD 2568/1986, de 28 de novembre, disposa
que dintre dels trenta dies següents al de la sessió constitutiva de la corporació
municipal es resoldrà en sessió del Ple de l’Ajuntament el nomenament de
representants de la Corporació en els òrgans col·legiats que siguin competència del
Ple.

Vist que aquesta proposta de resolució ha estat estudiada i informada
favorablement en la sessió ordinària de la Comissió Informativa General realitzada el
passat dilluns, l’Alcalde i President de la Comissió Informativa General proposa al Ple
de l’Ajuntament de Taradell l’adopció de la següent proposta de dictamen:
PART DISPOSITIVA:

Primer.- Nomenar l’Alcalde senyor Lluís Verdaguer i Vivet i el Regidor senyor
Joan Bruy i Riera com a representants de la Corporació de Taradell a la Mancomunitat
Intermunicipal Voluntària La Plana

Segon.- Nomenar l’Alcalde senyor Lluís Verdaguer i Vivet com a representant de
la Corporació de Taradell al Consorci Localret.

Tercer.- Nomenar la Regidora senyora Imma Codony i Soler com a representant
de la Corporació de Taradell al Consorci de Promoció Turística Portes del Montseny, Alt
Congost, La Plana de Vic.

Quart.- Nomenar l’Alcalde senyor Lluís Verdaguer i Vivet com a representant de la
Corporació de Taradell al Consorci d’Osona per a la televisió digital local pública canal
múltiple de Vic.

Cinquè.- Nomenar el Regidor senyor Albert Ledesma i Castelltort com a titular i
l’Alcalde senyor Lluís Verdaguer i Vivet com a substitut, com a representants de la
Corporació de Taradell al Consorci del Govern Territorial de la Salut d’Osona

Sisè.- Nomenar la Regidora senyora Rosa Papell i Coma com a representant de
la Corporació de Taradell al Consell Escolar de l’Escola Pública Les Pinediques.

Setè.- Nomenar la Regidora senyora Rosa Papell i Coma com a representant de
la Corporació de Taradell al Consell Escolar de l’Escola Pública El Gurri.



Vuitè.- Nomenar la Regidora senyora Rosa Papell i Coma com a representant de
la Corporació de Taradell al Consell Escolar de la Zona Escolar Rural Les Guilleries,
que inclou l’Escola Pública El Gurri.

Novè.- Nomenar la Regidora senyora Rosa Papell i Coma com a representant de
la Corporació de Taradell al Consell Escolar de l’Institut d’Ensenyament Secundari de
Taradell.

Desè.- Nomenar el Regidor senyor Albert Ledesma i Castelltort, la Regidora
senyora Rosa Papell i Coma, la Regidora senyora Montserrat Casals i Saborit i la
Regidora senyora Carme Coll i Madriguera com a representants de la Corporació de
Taradell al Consell Municipal Escolar de Taradell.
DEBAT:

El senyor Verdaguer explica el dictamen. La senyora Coll manifesta que no
sembla el més convenient que el senyor Ledesma del centre privat del CAP del Remei
sigui al temps membre del Consorci del Govern Territorial de la Salut d’Osona, i que la
senyora Papell, integrant de l’escola privada Sant Genís i Santa Agnès sigui als
Consells Escolars de les escoles públiques del municipi. El senyor Verdaguer diu que
és per aquests mateixos motius que el seu grup ho troba bé i ha proposat el
nomenament.
VOTACIÓ ORDINÀRIA:

S’aprova amb el resultat següent: vots a favor, set (7), del grup de CiU; vots en
contra, cinc (5) del grup d’ERC; abstencions, cap (0); sent dotze (12) el nombre de
membres presents a la sessió i tretze (13) el nombre de membres legals i de fet de la
corporació, el que suposa el vot favorable de la majoria simple i absoluta, complint-se
el quòrum exigit per la llei.

3.- APROVAR L’ACCEPTACIÓ DE LA SUBVENCIÓ I DEL PRÉSTEC DE
750.000,00 EUROS DE LA CAIXA DE CRÈDIT DE COOPERACIÓ LOCAL
DE LA DIPUTACIÓ DE BARCELONA, PER A LES OBRES “CONSTRUCCIÓ
DE PISCINA COBERTA A LA ZONA ESPORTIVA DE TARADELL”

PART EXPOSITIVA:
Atès que l’Ajuntament va sol·licitar pel dictamen núm. 6 de la sessió del Ple de

data 19 d’abril de 2007 un préstec al Programa de Crèdit Local de la Diputació de
Barcelona per import d’1.146.599,12 euros.

Vista la notificació de la Diputació de Barcelona segons la qual en la Junta de
Govern de la mateixa, en sessió celebrada el dia 31 de maig de 2007, s’acordava
subvenir el préstec sol·licitat per l’Ajuntament per finançar les obres del projecte
d’inversió “Construcció de piscina coberta a la zona esportiva de Taradell”, per import
de 42.713,66 euros, així com la comunicació sobre l’aprovació per part de Caixa de
Catalunya on s’acordava concedir part del préstec sol·licitat per l’Ajuntament de
Taradell, 750.000,00 euros en comptes d’1.146.599,12 euros, per al finançament del
citat projecte d’inversió previst en el pressupost de 2007, d’acord amb les condicions
següents:

Import del préstec: 750.000,00 euros
Tipus d’interès: Euribor + 0,10%
Comissió d’obertura: 0,0%



Termini: 12 anys (inclosos 24 mesos de carència)
Atès que es requereix per la a seva tramitació l’acceptació de la subvenció per

subsidiar el tipus d’interès del préstec concedida per la Diputació de Barcelona, i
l’aprovació per part de l’Ajuntament del préstec corresponent amb la Caixa de
Catalunya.

Vist que aquesta proposta de dictamen ha estat estudiada i informada
favorablement en la sessió ordinària de la Comissió Informativa General (CIG)
realitzada el passat dilluns, l’Alcalde i President de la CIG proposa al Ple de
l’Ajuntament de Taradell l’adopció de la següent proposta de dictamen:

Primer.- Acceptar la subvenció concedida per la Diputació de Barcelona d’import
42.713,66 euros, amb la finalitat de subsidiar el tipus d’interès del préstec sol·licitat.

Segon.- Acceptar el text del conveni a subscriure entre la Diputació de Barcelona i
l’Ajuntament de Taradell, regulador del subsidi del préstec sol·licitat a la Caixa
d’Estalvis de Catalunya amb càrrec al Programa de Crèdit Local.

Tercer.- Aprovar el préstec d’import 750.000,00 euros, atorgat per la Caixa
d’Estalvis de Catalunya, per al finançament del projecte d’inversió “Construcció de
piscina coberta a la zona esportiva de Taradell” previst en el pressupost de 2007
d’acord amb les condicions següents:

Tipus d’interès: Euribor + 0,10%
Comissió d’obertura: 0,0%
Termini: 12 anys (inclosos 24 mesos de carència)
Quart.- Acceptar la minuta de préstec.
Cinquè.- La primera disposició del préstec serà per la quantitat de 42.713,66

euros (com a mínim serà igual a l’import de la subvenció).
Sisè.- Trametre l’acord d’acceptació de la subvenció i d’aprovació del préstec així

com una còpia diligenciada del text regulador del conveni de la subvenció i de la minuta
de préstec al Servei de Programació de la Diputació de Barcelona als efectes oportuns.

Setè.- Autoritzar l’Alcalde per subscriure la documentació que resulti necessària
per a l’efectivitat dels anteriors acords (si escau).

Vuitè.- Sol·licitar l’autorització del Departament d’Economia i Finances de la
Generalitat de Catalunya (si escau).
DEBAT:

El senyor Verdaguer explica el dictamen. El senyor Casassas diu que aquest
punt de l’ordre del dia juntament amb el següent substitueixen a un ja aprovat en un Ple
anterior demanant un milió i escaig d’euros, i que es sorprenent que no s’hagués sabut
abans que no ens donarien aquesta quantitat pels barems del programa de crèdit local,
i que, com tot en aquest tema de la piscina, s’ha actuat amb improvisació i presses, i
que votaran en contra.
VOTACIÓ ORDINÀRIA

S’aprova amb el resultat següent: vots a favor, set (7), del grup de CiU; vots en
contra, cinc (5) del grup d’ERC; abstencions, cap (0); sent dotze (12) el nombre de
membres presents a la sessió i tretze (13) el nombre de membres legals i de fet de la
corporació, el que suposa el vot favorable de la majoria simple i absoluta, complint-se
el quòrum exigit per la llei.

4.- APROVAR LA SOL·LICITUD AL MERCAT FINANCER D’UN CRÈDIT DE



396.599,12 EUROS, PER A LES OBRES “CONSTRUCCIÓ DE PISCINA
COBERTA A LA ZONA ESPORTIVA DE TARADELL”

PART EXPOSITIVA:
Atès que al Ple de l’Ajuntament de Taradell del proppassat dia 19 d’abril de 2007

es va adoptar el dictamen núm. 6 pel qual es va aprovar executar el projecte d’inversió
de l’obra local ordinària <<“Construcció d’una piscina coberta a la zona esportiva del
municipi de Taradell”, el pla financer del qual inclou un préstec d’import 1.146.599,12
euros, i aprovar la sol·licitud al Programa de Crèdit Local de la Diputació de Barcelona
d’un préstec pel citat import i una subvenció del tipus d’interès del mateix préstec, amb
càrrec al citat programa.

Atès que com s’ha constatat en el dictamen anterior el préstec atorgat pel
Programa de Crèdit Local ha estat de 750.000,00 euros i no pas d’1.146.599,12 euros
que havíem sol·licitat i, per tant, ens cal anar al mercat financer per obtenir l’import
diferencial de 396.599,12 euros.

Atès que l’import acumulat de les operacions de crèdit a llarg termini concertades
en el vigent exercici econòmic, inclosa la nova operació, és d’1.866.165,10 euros que
significa el 57,28% i, per tant, supera el 10 % dels recursos de caràcter ordinari
previstos en el Pressupost vigent de 2007, 325.872,74 euros, per la qual cosa, d’acord
amb l’article 52 apartat 2 del RDL 2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el text refós
de la Llei d’hisendes locals, l’òrgan competent per l’aprovació de l’operació de crèdit és
el Ple de l’Ajuntament.

Atès que com l’import de l’operació de crèdit projectada i la del punt anterior de
l’ordre del dia suposa el 57,28% dels recursos ordinaris del Pressupost de 2007, és
d’aplicació l’article 47 apartat 3.g) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les
bases de règim local, que preveu que quan el percentatge assenyalat és superior al 10
% dels recursos ordinaris del Pressupost de 2007, és necessari, per l’aprovació de
l’operació de crèdit, el vot favorable de la majoria absoluta del nombre legal de
membres de la Corporació.

Vist l’informe favorable emès per Secretaria-Intervenció, de data 28 de juny 2007.
Vist que aquesta proposta de dictamen ha estat estudiada i informada

favorablement en la sessió ordinària de la Comissió Informativa General (CIG)
realitzada el passat dilluns, l’Alcalde i President de la CIG proposa al Ple de
l’Ajuntament de Taradell l’adopció de la següent proposta de dictamen:
PART DISPOSITIVA:

Primer.- Aprovar la incoació d’un expedient per a l’adjudicació del contracte de
crèdit d’un import 396.599,12 euros, consultant un mínim de tres entitats financeres,
amb les condicions financeres següents:

-Tipus d’interès variable i marge diferencial: a ofertar
-Període de revisió: anual.
-Liquidació d’interessos i amortitzacions: trimestral
-Termini total en anys: 12 (inclosos 2 anys de carència d’interessos).
-Període de disponibilitat, 18 mesos.
-Període de carència d’interessos: 2 primers anys.
-Termini d’amortització: 12 anys.
-Comissió d’obertura: a ofertar.
-Comissió d’estudi: a ofertar.



-Comissió per amortització anticipada: a ofertar.
Segon.- Aprovar la despesa amb càrrec a la partida 01191300, amortització de

préstecs a mig i llarg termini de fora del sector públic, de l’estat de despeses del
pressupost general de la corporació per a 2007, i fer compromís exprés de consignació
de despesa en els pressupostos següents fins a la finalització de l’amortització pel
préstec.

Tercer.- Autoritzar el senyor Alcalde per signar quants documents siguin
necessaris per dur a terme el present dictamen.
DEBAT:

El senyor Verdaguer explica el dictamen.
VOTACIÓ ORDINÀRIA:

S’aprova amb el resultat següent: vots a favor, set (7), del grup de CiU; vots en
contra, cinc (5) del grup d’ERC; abstencions, cap (0); sent dotze (12) el nombre de
membres presents a la sessió i tretze (13) el nombre de membres legals i de fet de la
corporació, el que suposa el vot favorable de la majoria simple i absoluta, complint-se
el quòrum exigit per la llei.

5.- APROVAR INDEMNITZACIONS I RETRIBUCIONS CÀRRECS ELECTES

PART EXPOSITIVA:
Atès que al pressupost general per a 2007 hi ha la partida 111100 retribucions

bàsiques i altres remuneracions de càrrecs electes, dotada amb 64.070,00 euros.
Atès que després de la constitució de la corporació municipal realitzada el

proppassat dia 16 de juny de 2007, s’ha modificat la composició del membres de la
corporació.

Atès que s’ha efectuat la creació i el nomenament dels membres de la Junta de
Govern Local, la creació i l’adscripció dels membres de la Comissió Especial de
Comptes i de la Comissió Informativa General, i la delegació de competències i
atribucions de les diferents àrees adscrites a Regidors, segons Resolucions de
l’Alcaldia o bé escrits dels grups polítics municipals.

Vist l’article 75.2 i 3 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les Bases del
Règim Local (LBRL), i 166.1 i 2 del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual
s’aprova el Text refós de la Llei Municipal i del Règim Local de Catalunya (LMRLC), així
com l’article 13.1, 2, 3, 4 i 6 del Reglament d’Organització, Funcionament i Règim
Jurídic de les Entitats Locals, aprovat pel RD 2568/1986, de 28 de novembre (ROF).

Vist que aquesta proposta de resolució ha estat estudiada i informada
favorablement en la sessió ordinària de la Comissió Informativa General realitzada el
passat dilluns, l’Alcalde i President de la Comissió Informativa General proposa al Ple
de l’Ajuntament de Taradell l’adopció de la següent proposta de dictamen:
PART DISPOSITIVA:

Primer.- Aprovar les indemnitzacions als membres de la corporació que no
tinguin dedicació exclusiva o parcial per assistències efectives a òrgans col·legiats de
la corporació amb els imports següents i des del 16 de juny de 2007: indemnització per
assistència a les sessions del Ple, per Regidor, 154,15 euros per cada assistència
efectiva; indemnització per assistència a les sessions de la Junta de Govern Local, per
Regidor membre de la Junta de Govern Local, 26,35 euros per cada assistència



efectiva; indemnització per assistència a les sessions de la Comissió Informativa
General, per Regidor membre de la Comissió Informativa General, 6,75 euros per cada
assistència efectiva; indemnització per assistència a les sessions de la Comissió
Especial de Comptes, per Regidor membre de la Comissió Especial de Comptes, 6,75
euros per cada assistència efectiva.

Segon.- Aprovar l’assignació al càrrec de l’Alcaldia la dedicació exclusiva, amb
dret a una retribució bruta de mensual de 3.090,18 euros, més dues pagues
extraordinàries senceres al juny i al desembre, alta al Règim General de la Seguretat
Social amb una jornada laboral del 100 per cent, equivalent a 40 hores setmanals, amb
càrrec a la partida 111100 del pressupost general per a 2007.

Tercer.- Tots els membres de la corporació, d’acord a l’article 75.4 de la LBRL i
13.5 del ROF, tindran dret a percebre indemnitzacions per les despeses efectives
ocasionades en l’exercici del seu càrrec, segons les normes d’aplicació general en les
Administracions públiques i prèvia justificació documental.
DEBAT:

El senyor Casassas diu que l’únic canvi és la dedicació exclusiva de l’Alcalde i
respecte això vol manifestar tres punts: primer, que l’Alcalde anterior cobrava la meitat;
segon, que ell si hagués set Alcalde no tindria dedicació exclusiva i no cobraria això, i
tercer, que els seu grup governaria com un equip. El senyor Verdaguer manifesta que
ha hagut de deixar la seva feina, cosa que potser el senyor Casassas no hauria d’haver
fet.
VOTACIÓ ORDINÀRIA:

S’aprova amb el resultat següent: vots a favor, set (7), del grup de CiU; vots en
contra, cap (0); abstencions, cinc (5) del grup d’ERC; sent dotze (12) el nombre de
membres presents a la sessió i tretze (13) el nombre de membres legals i de fet de la
corporació, el que suposa el vot favorable de la majoria simple i absoluta, complint-se
el quòrum exigit per la llei.

6.- APROVAR L’ESBORRANY DE CONVENI DE L’ACTUACIÓ
“CONSTRUCCIÓ DE PISCINA COBERTA A LA ZONA ESPORTIVA DE
TARADELL” DINS DEL PROTOCOL “XARXA BARCELONA MUNICIPIS DE
QUALITAT 2004-2007 INVERSIONS”

PART EXPOSITIVA:
Atès que la Diputació de Barcelona ens a atorgat una subvenció de 305.000,00

euros per al finançament de part del cost del projecte d’inversió de l'actuació
"Construcció de piscina coberta a la zona esportiva de Taradell”, dins del Protocol
“Xarxa Barcelona-Municipis de Qualitat 2004-2007”, àmbit de la inversió.

Vistes les instruccions de gestió del protocol i vist l’esborrany de conveni, codi
conveni 07/X/37237, redactat en desenvolupament del citat protocol, que consta en
l’expedient, i trobat conforme.

Vist que aquesta proposta de resolució ha estat estudiada i informada
favorablement en la sessió ordinària de la Comissió Informativa General realitzada el
passat dilluns, l’Alcalde i President de la Comissió Informativa General proposa al Ple
de l’Ajuntament de Taradell l’adopció de la següent proposta de dictamen:
PART DISPOSITIVA:



Primer.- Aprovar l’esborrany de conveni, codi conveni 07/X/37237, de
desenvolupament del Protocol General “Xarxa Barcelona-Municipis de Qualitat 2004-
2007”, àmbit de la inversió, de l’ajut de 305.000,00 euros atorgat per al finançament de
part del cost del projecte d’inversió de l’actuació "Construcció de piscina coberta a la
zona esportiva de Taradell”.

Segon.- Facultar el senyor Alcalde senyor Lluís Verdaguer i Vivet per a la
signatura del mateix en nom i representació de l’Ajuntament de Taradell.

Tercer.- Notificar el present dictamen, adjuntant una certificació del mateix, al
Servei d’Esports de l’Àrea d’Esports de la Diputació de Barcelona.
DEBAT:

El senyor Verdaguer explica el dictamen. El senyor Casassas pregunta si no es
tenia que signar abans, quan es va concedir, responent el senyor Ferrer que es fa quan
s’ha rebut, el mes passat, un escrit de l’Àrea d’Esports de la Diputació de Barcelona
demanant l’aprovació del conveni i adjuntant l’esborrany del mateix.
VOTACIÓ ORDINÀRIA:

S’aprova per unanimitat amb el resultat següent: vots a favor, dotze (12), del grup
de CiU i del grup d’ERC; vots en contra, cap (0); abstencions, cap (0); sent dotze (12) el
nombre de membres presents a la sessió i tretze (13) el nombre de membres legals i
de fet de la corporació, el que suposa el vot favorable de la majoria simple, absoluta i
dels 2/3, complint-se el quòrum exigit per la llei.

B.- MOCIONS

Seguidament el senyor Verdaguer manifesta que hi ha dues mocions del grup
polític municipal d’ERC per sotmetre a la consideració del Ple per raons d’urgència i
que no estaven incloses en l’ordre del dia. Són les mocions següents:

7.A.- MOCIÓ D’ERC SOBRE ELS PARCS INFANTILS

PART EXPOSITIVA:
Diversos pares i mares, com a usuaris dels parcs infantils de Taradell, ens han

expressat la seva preocupació per la situació d’aquestes instal·lacions, davant la
possibilitat que hi hagi aspectes de manca de seguretat d’alguns elements de joc i de
la seva ubicació. Així com respecte l’estat d’higiene i de manteniment d’aquests espais,
a la manca de senyalització per franja d’edat i manca d’adaptació dels elements de joc -
sobretot pel que fa als gronxadors- als infants amb disminució o menors de 2 anys.
Aquesta situació fa que els parcs infantils, a més d’espais de joc, també esdevinguin
per als pares i mares espais no exempts de perill per als seus fills i filles. La sensació
de risc, que com hem dit existeix, es minimitzaria davant la garantia de compliment de
la normativa vigent.

D’altra banda, també considerem que és necessari conèixer a quines franges
d’edat infantils van adreçades les instal·lacions existents, i per tant quines mancances
hi ha en aquesta matèria.

Des d’aquest punt de vista, considerem que cal un informe de diagnòstic que, o
bé manifesti la garantia de seguretat de les instal·lacions actuals i per tant la
tranquil·litat deis seus usuaris, o bé detecti els problemes i proposi les millores
necessàries per al seu arranjament,



És per tot això, que es proposa al Ple de l’Ajuntament de Taradell l’adopció del
següent dictamen:
PART DISPOSITIVA:

Primer.- Encarregar als Serveis Tècnics de l’Ajuntament un estudi sobre l’estat
de tots els parcs infantils municipals que informi sobre la seva adequació a la
normativa i legalitat vigent en matèria de seguretat, que proposi les reformes a practicar
per adequar-los en cas que no s’hi adeqüin, que indiqui la franja d’edat infantil a la qual
s’adreça cada tipus d’instal·lació existent, i estipuli el manteniment preventiu que s’hi
hauria de realitzar de forma periòdica.

Segon.- Exposar l’informe redactat pels Serveis Tècnics de l’Ajuntament en el
pròxim Ple ordinari de l’Ajuntament de Taradell.
DEBAT:

La senyora Morales diu que presenten aquesta moció perquè l’Ajuntament fa uns
dos mesos va instal·lar uns jocs infantils al parc del Centre Cultural Costa i Font que
semblen perillosos i que tots els parcs infantils del municipi no tenen rètols indicant per
a quines edats són adequats, manifestant que hi ha manca de prevenció però que
estan satisfets per què sembla que ara l’Ajuntament es mou ja que han canviat unes
tanques. El senyor Verdaguer manifesta que moltes vegades els parcs infantils es fan
per fases i que es posaran rètols amb les edats als que estan adreçats i que es farà
l’informe demanat.
VOTACIÓ ORDINÀRIA:
SOBRE LA PROCEDÈNCIA DE LA URGÈNCIA D’INCLOURE-LA A L’ORDRE DEL DIA:

S’aprova per unanimitat amb el resultat següent: vots a favor, dotze (12), del grup
de CiU i del grup d’ERC; vots en contra, cap (0); abstencions, cap (0); sent dotze (12) el
nombre de membres presents a la sessió i tretze (13) el nombre de membres legals i
de fet de la corporació, el que suposa el vot favorable de la majoria simple, absoluta i
dels 2/3, complint-se el quòrum exigit per la llei.
SOBRE L’ADOPCIÓ DE LA MOCIÓ:

S’aprova per unanimitat amb el resultat següent: vots a favor, dotze (12), del grup
de CiU i del grup d’ERC; vots en contra, cap (0); abstencions, cap (0); sent dotze (12) el
nombre de membres presents a la sessió i tretze (13) el nombre de membres legals i
de fet de la corporació, el que suposa el vot favorable de la majoria simple, absoluta i
dels 2/3, complint-se el quòrum exigit per la llei.

7.B.- MOCIÓ D’ERC SOBRE LES FONTS PÚBLIQUES

PART EXPOSITIVA:
En l’actualitat algunes de les fonts públiques del nucli urbà de Taradell es troben

totes fora de funcionament. Des del grup d’Esquerra entenem que especialment a
l’època estival les fonts tenen la seva funció: higiènica, de salut, i de subministrament
d’aigua per al consum en l’espai públic. Aquest fet esdevé necessari especialment
prop dels parcs infantils existents a Taradell, com és el cas de Can Costa.

En conseqüència considerem necessària l’obertura de nou de les fonts de
subministrament públic a Taradell.

És per tot això, que es proposa al Ple l’adopció del següent dictamen:
PART DISPOSITIVA:

Únic.- Posar en funcionament les fonts públiques de Taradell.



DEBAT:
La senyora Morales diu que al poble hi ha fonts que no ragen i que demana que

es posin en funcionament ara que és l’època en que més es necessiten. El senyor
Verdaguer diu que creu que es tancaven pel tema de reduir el consum i també pel tema
del vandalisme, però que es farà una revisió de les fonts i es posaran en ús les que
siguin possibles.
VOTACIÓ ORDINÀRIA:
SOBRE LA PROCEDÈNCIA DE LA URGÈNCIA D’INCLOURE-LA A L’ORDRE DEL DIA:

S’aprova per unanimitat amb el resultat següent: vots a favor, dotze (12), del grup
de CiU i del grup d’ERC; vots en contra, cap (0); abstencions, cap (0); sent dotze (12) el
nombre de membres presents a la sessió i tretze (13) el nombre de membres legals i
de fet de la corporació, el que suposa el vot favorable de la majoria simple, absoluta i
dels 2/3, complint-se el quòrum exigit per la llei.
SOBRE L’ADOPCIÓ DE LA MOCIÓ:

S’aprova per unanimitat amb el resultat següent: vots a favor, dotze (12), del grup
de CiU i del grup d’ERC; vots en contra, cap (0); abstencions, cap (0); sent dotze (12) el
nombre de membres presents a la sessió i tretze (13) el nombre de membres legals i
de fet de la corporació, el que suposa el vot favorable de la majoria simple, absoluta i
dels 2/3, complint-se el quòrum exigit per la llei.

C.- COMUNICACIONS DIVERSES AL PLE I CONTROL
D’ÒRGANS MUNICIPALS

8.- DONAR COMPTE AL PLE DE L’AJUNTAMENT DE LA FORMACIÓ
DELS GRUPS POLÍTICS MUNICIPALS, DE LA FORMACIÓ DE LA
COMISSIÓ ESPECIAL DE COMPTES I DE LA FORMACIÓ DE LA
COMISSIÓ INFORMATIVA GENERAL

La Regidora senyora Codony, portaveu substituta del grup polític municipal de
CiU, llegeix el següent:

Primera Comunicació.- Es fa saber al Ple de l’Ajuntament de Taradell, d’acord a
l’article 25 del Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats
Locals, aprovat pel RD 2568/1986, de 28 de novembre (ROF), la formació dels grups
polítics municipals amb els Regidors següents:

Grup polític de Convergència i Unió (CiU), format per l’Alcalde senyor Lluís
Verdaguer i Vivet i els Regidors següents: senyor Albert Ledesma i Castelltort, senyora
Imma Codony i Soler, senyora Rosa Papell i Coma, senyor Joan Casassas i Martí,
senyora Montserrat Casals i Saborit, senyor Joan Bruy i Riera i senyor Ramon Sayós i
Serra, sent el portaveu titular el Regidor senyor Albert Ledesma i Castelltort i la portaveu
substituta la Regidora senyora Imma Codony i Soler.

Grup polític d’Esquerra Republicana de Catalunya (ERC), format pels Regidors
següents: senyor Antoni Casassas i Jordà, senyor Jordi Freixas i Codina, senyora Rosa
Morales i Sánchez, senyor Lluís Rodríguez i Rufart i senyora Carme Coll i Madriguera,
sent el portaveu titular el Regidor senyor Antoni Casassas i Jordà i el portaveu substitut



el Regidor senyor Jordi Freixas i Codina.
Segona Comunicació.- Es fa saber al Ple de l’Ajuntament de Taradell, d’acord a

l’article 127, en relació al 125, del Reglament d’Organització, Funcionament i Règim
Jurídic de les Entitats Locals, aprovat pel RD 2568/1986, de 28 de novembre (ROF), la
formació de la Comissió Especial de Comptes amb el Regidors següents:

3 membres, del grup polític de Convergència i Unió (CiU), l’Alcalde senyor Lluís
Verdaguer i Vivet, que presidirà la Comissió, el Regidor senyor Albert Ledesma i
Castelltort i la Regidora senyora Imma Codony i Soler, com a titulars, i la Regidora
senyora Rosa Papell i Coma i la Regidora Montserrat Casals i Saborit com a
substitutes.

2 membres del grup polític d’Esquerra Republicana de Catalunya (ERC), el
Regidor senyor Antoni Casassas i Jordà i el Regidor senyor Lluís Rodríguez i Rufart,
com a titulars, i el Regidor senyor Jordi Freixas i Codina i la Regidora senyora Carme
Coll i Madriguera, com a substituts.

Tercera Comunicació.- Es fa saber al Ple de l’Ajuntament de Taradell, d’acord a
l’article 125 del Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats
Locals aprovat pel RD 2568/1986, de 28 de novembre (ROF), la formació de la
Comissió Informativa General, de caràcter permanent, amb els Regidors següents:

4 membres del grup polític de Convergència i Unió (CiU), l’Alcalde senyor Lluís
Verdaguer i Vivet que la presidirà, el Regidor senyor Albert Ledesma i Castelltort, la
Regidora senyora Imma Codony i Soler i la Regidora senyora Rosa Papell i Coma, com
a titulars, i el Regidor senyor Joan Casassas i Martí, la Regidora senyora Montserrat
Casals i Saborit i el Regidor senyor Joan Bruy i Riera, com a substituts.

3 membres del grup polític d’Esquerra Republicana de Catalunya (ERC), el
Regidor senyor Antoni Casassas i Jordà, el Regidor senyor Jordi Freixas i Codina i la
Regidora senyora Rosa Morales i Sánchez, com a titulars, i el Regidor senyor Lluís
Rodríguez i Rufart i la Regidora Carme Coll i Madriguera, com a substituts.

El Ple de l’Ajuntament es dóna per assabentat.

9.- COMUNICACIONS DIVERSES AL PLE

La portaveu substituta del grup de CiU, senyora Codony, comunica al Ple de
l’Ajuntament de Taradell:

1.- Que a la Junta de Govern Local del dia 15 de maig de 2007 es va aprovar
prorrogar el contracte laboral temporal a jornada sencera de durada i servei
determinats, del senyor Mauro Mas i Pujó, com a arquitecte, des del 9 de juny de 2007
fins a la publicació en el Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya de l’aprovació
definitiva del Pla d’Ordenació Urbanística Municipal de Taradell, amb una jornada
laboral del 100%, es a dir 40 hores setmanals, de dilluns a divendres de les 8:00 a les
15:00 hores, i dilluns també de 16:00 a 21:00 hores, amb una retribució bruta mensual
de 3.200,00 euros i demés condicions de treball segons el Conveni de la construcció,
per al servei determinat de donar suport als Serveis Tècnics Municipals per redactar la
revisió i adequació de les Normes Subsidiàries de Planejament Urbanístic de Taradell
a la nova Llei d’urbanisme de Catalunya

2.- Que a la Junta de Govern Local del dia 15 de maig de 2007 es va aprovar
prorrogar el contracte laboral temporal a temps parcial de durada i servei determinats,



al senyor Josep Llusà i Fàbrega, com a conserge, des del 26 de juny de 2007 al 25 de
març de 2008, amb una jornada de treball del 50%, es a dir 20 hores setmanals, de
dilluns a divendres de les 9:00 a les 13:00 hores, amb una retribució bruta mensual i
demés condicions de treball segons el Conveni d’oficines i despatxos, per al servei
determinat per l’acumulació de treballs a l’Escola les Pinediques i per al servei
determinat de donar suport a la distribució de la informació municipal.

3.- Que la propera sessió ordinària d’aquest Ple de l’Ajuntament de Taradell
escau en el dia 2 d’agost d’enguany, en període de vacances, i que, per tant, serà
avançada al dia 26 de juliol de 2007 a les 21:30 hores, amb el mateix caràcter de
sessió ordinària.

El Ple de l’Ajuntament de Taradell es dóna per assabentat.

10.- CONTROL D’ÒRGANS MUNICIPALS, PRECS I PREGUNTES

El senyor Freixas manifesta que rep queixes de veïns de La Plaça per sorolls i
que demana que s’estudiï com solucionar-lo, i que ha detectat algunes mancances a la
nova Ronda de Circumval·lació. Com l’accés a Can Marenga que no té visibilitat, l’estop
que hi ha al C/ de la Vinya d’en Pallassa que no es veu, i també els rètols indicadors
pocs clars. El senyor Verdaguer diu que l’accés a Can Marenga no està acabat, que
l’accés al C/ de la Vinya d’en Pallassa és complicat de resoldre, i que hi hauran nous
rètols que s’estan fent per als camions.

El senyor Freixas diu que a sota del pont de la nova Ronda de Circumval·lació hi
ha uns abocaments incontrolats, i també al C/ de Vic al costat de la caseta de
Telefònica i anant de Vilacís cap el Gurri. El senyor Verdaguer diu que pren nota.

El senyor Freixas pregunta quines són les obres que s’estan fent al davant de
Cal Jaumich, responent el senyor Verdaguer que ho indagarà.

El senyor Freixas pregunta com esta l’adaptació provisional com a aules
escolars de l’antic escorxador, responent el senyor Verdaguer que estaran a punt per al
pròxim curs lectiu.

El senyor Freixas pregunta com està el tema de la nova línea d’alta tensió,
responent el senyor Verdaguer que es va reunir amb els propietaris afectats pel pas de
la línia i amb membres de la plataforma AMAT i que ho veuen molt avançat i que
l’Ajuntament es va oposar a que les actes prèvies d’expropiació s’estenguessin en
dependències municipals com es pretenia, i que el tema està ens mans dels advocats.
El senyor Freixas diu que potser seria bo passar per les finques afectades explicant la
posició contrària de la Corporació en aquest tema.

El senyor Rodríguez pregunta al senyor Sayós pel tema dels vehicles que hi ha
als carrers del al Polígon Industrial El Vivet amb el rètol “En venda”, i que darrerament
ha empitjorat ja que n’hi ha fins i tot davant del Jòdul, responent el senyor Sayós que
s’està actuant sobre aquest tema i el senyor Ferrer explica l’actuació duta a terme, amb
liquidació de taxa per ocupació de terreny públic amb mercaderies.

El senyor Casassas diu que han començat les obres d’urbanització de la
prolongació del C/ de Tona i pregunta si hi ha prevista la doble canalització per a aigües
netes i brutes ja que cal que sigui així. El senyor Verdaguer diu que hi ha el projecte
redactat pels Serveis Tècnics Municipals que cal seguir i que ja s’assabentarà sobre
aquest tema.



I no havent-hi més assumptes a tractar, l’Alcalde aixeca la sessió a un quart i vuit
minuts d’onze del vespre de la data a l’inici esmentada, de que jo com a Secretari-
Interventor dono fe.-

L’Alcalde, El Secretari-Interventor,

Lluís Verdaguer i Vivet Lleonard Ferrer i Bird


